
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 14 

 

 
Днес, 07.10.2020 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

И.Димитрова – директор д-я „Спорт и младежки дейности“ запозна комисията с 

Докладна записка вх. № СОА20-ВК66-7918/29.09.20 г. относно становище за 

насочване на неусвоени средства от Програма за съфинансиране на спортни събития, 

кампании и инициативи под патронажа на кмета на Столична община и Годишен 

календарен план на дирекция "Спорт и младежки дейности". Тя подчерта, че за 2020 г. 

бюджета за ремонт на спортна инфраструктура е силно редуциран и по тази причина 

не може да бъде изграден нито едно планирано парк-фитнес съоръжение или 

извършване на ремонт. 

Н.Николов зададе въпроси към г-жа Димитрова: кога ще бъдат извършени ремонтни 

дейности на  две спортни площадки в кв. Стрелбище, върху които има пряко 

наблюдение и ще може да упражни мониторинг: и за изграждането на нова спортна в 

р-н Кремиковци, като според него няма млади хора в този район. 

И.Димитрова отговори, че за площадките в р-н Триадица, след решение на ПК за 

ДМС, ще бъде изготвено възлагателно писмо, предстои процедура за извършване на 

ремонтни дейности. Тя подчерта, че в най-кратки срокове ще бъде предоставена 

информация за извършен ремонт. Относно р-н Кремиковци, има писмено заявление от 

кмета и в този район до момента има изградено само едно фитнес съоръжение с 

мултифункционални уреди. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема докладната записка за сведение и дава положително становище. 

 
          По т.ІI от Дневния ред:  

И.Димитрова – директор д-я „Спорт и младежки дейности“ запозна комисията с 

докладна записка вх. № СОА20-ВК66-8054/01.10.20 г. относно предложение за 

обсъждане на проект за Програма София-град на младите и активните- възможност за 

проектно финансиране на младежки дейности и инициативи. Тя подчерта, че се 

отправя покана към всички членове на комисията да бъде разгледано и обсъдено 

подробно предложението за създаване на самостоятелна младежка програма. Може да 

бъдат предложени писмени становища за корекции и препоръки, на които 

администрацията ще обърне внимание. Предстои обществено обсъждане, ще бъде 

представена на широката общественост. Комисия ще бъде движещата сила за 

внасянето  на такава програма.  

Н.Николов зададе въпроси към г-жа Димитрова: в новата програма ще бъдат ли 

включени общински съветници за оценяване на проектите по точкова система? 

И.Димитрова отговори, че оценяването ще бъде както при другите двете Програми : 

Програма за развитие на физическото възпитание и спорта и Програма за развитие на 

детско – юношеския спорт. 

А.Стойкова изрази задоволство, че на такъв ранен етап се предоставя на комисията 

проекта на Програма София-град на младите и активните, което ще даде възможност 

общинските съветници да се запознаят обстойно и задълбочено и съответно, ако има 
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препоръки да бъдат предоставени на дирекция „Спорт и младежки дейности“. Тя 

сподели, че СО има голям опит в годините с финансирането на обществения сектор по 

различни програми: Програма „Европа“, Програма „Култура“ и  двете спортни 

програми. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема докладната записка за сведение и дава положително становище. 

  

По т.ІII от Дневния ред: 

 

И.Димитрова запозна комисията с писмо вх.№СОА20-ВК08-10905/1/16.09.20 г. 

относно искане за изваждане от списъка на спортните обекти, предмет на управление 

и разпореждане, утвърден с Решение № 203, по Протокол № 14 от 28.05.20 г. на СОС. 

Тя заяви, че предстои внасяне на доклад до СОС за изваждане на залата в р-н Искър, за 

включване на предложението на р-н Илинден – залата по самбо и джудо и за 

включване на стадиона в Горубляне – р-н Младост в списъка на спортните обекти, 

предмет на управление и разпореждане. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

По т.ІV от Дневния ред: 

 

И.Димитрова запозна комисията с писмо с вх.№СОА20-ДИ04-2760/5/25.09.20 

относно определяне на представител за включване в работна група със Заповед на 

кмета на СО за разработване на проект на Стратегия за развитие на физическото 

възпитание и спорта за нов програмен период. 

Н.Николов зададе въпрос дали новата стратегия също ще бъде за период от 8 години. 

И.Димитрова отговори, периода ще се определи след обсъждане от работната група. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

В работната група да бъдат включени следните представители на комисията: 

 

1. Николай Николов – общински съветник 

2. Иван Пешев - общински съветник 

3. Димана Пунчева – експерт на ПК за ДМС 

 

По т.V от Дневния ред: 

Комисията разгледа писмо писмо с вх. № СОА20-ВК66-8053/01.10.20 г. относно 

процедура за учредяване на нов Консултативен съвет по политиките на 

младежта/КСПМ/ 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.VI от Дневния ред: 
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Комисията разгледа писмо с вх.№СОА20-ДИ11-5061/28/21.09.20 относно доклад към 

прокурорска  преписка № 17269/20 г. за проверка на състоянието на детските 

площадки, стопанисвани от СО 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.VII от Дневния ред: 

 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА18-ВК66-2955/24/03.08.20 от р-н Илинден. 

Г-жа Тодоранова заяви, че в здравната комисия се прие подход – безвъзмездно 

отдаване на общински имот да бъде 5 год. и след ревизия да се продължи с оглед по-

добър контрол от страна на СОС.  Изключения да правят само добре аргументирани 

предложения. Тя предложи и в спортната комисия да бъде обсъдена тази добра 

практика. Какво налага тази промяна за безвъзмездно отдаване на тази зала. 

Г-жа Георгиева сподели, че е категорична срока да се запази на 10 год., тъй като за 

големи инвестиции това не е периода не е толкова дълъг. Особено за спортни обекти, 

където печалбата не е голяма и парите трудно се възвръщат. Не бих подкрепила такова 

предложение. 

Г-н Божилов – кмет на р-н Илинден подчерта, че също подкрепя срок от 10 години. 

Той поясни, че до сега не е  правил това предложение, тъй като до момента клуба е 

имал договорни взаимоотношения с училището. Подготвена е цялата документация за 

да може това да се регламентира според Наредбата за управление и разпореждане с 

общински спортни обекти и за финансовото подпомагане на спортната дейност на 

територията на Столична община. Спортния клуб по джудо и самбо ползва тази зала 

от 1996 г.  

Г-жа А.Стойкова сподели, че е имала възможност да наблюдава трениращите деца в 

залата. Там винаги са спортували много деца, клуба винаги е присъствал в спортния 

живот на столицата. Подкрепям идеята да им се даде за 10 год., за да имат възможност 

да направят своите вложения и да продължат със същият ентусиазъм да привличат 

още много деца. 

Г-жа Тодоранова заяви, че от настоящото предложение  не се вижда, че клуба ще 

направи някакви инвестиции. Когато бъде подготвен доклад ще го подкрепя, защото 

направих проучване и клуба наистина е много активен и се справя добре. Моето 

предложение е принципно, че при безвъзмездно отдаване на общински имот да има 

документиран ангажимент за инвестиции или поне минимални изисквания за тези, 

които получават обектите. 

Г-н Калановски отправи препоръка към г-н Божилов в доклада, който ще бъде 

подготвен да бъде упоменато, какви ще бъдат инвестициите от страна на клуба. Той 

заяви, че би било по-добре 5 годишен договор за безвъзмездно отдаване, тъй като от  

юредическа гледна точка  прекратяването на 10 годишен договор е много по-трудно. 

Да се намери по-удобна форма, напр. да се отдаде за 5 години с включена опция при 

изпълнение на задълженията, които са поели наемателите, договора да бъде удължен с 

още 5 години. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.55 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 08.10.20 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:               П 

/Д.Пунчева/               /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:               П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:                П 

                                                                                                  /Иван Пешев/ 


